
Referat FAU-møte 28.11.22 19:00

Tilstede: Eirik Hansen, Anne Siri Sævareid, Kristin Lerbrekk, Anne Sirevåg Tysdal,
Jonathan Sunnarvik, Lene Brekka, Siv Skjennum Vigesdal

Ikke møtt: Aslaug Neteland, Cecilie Ersdal, Kristin Lerbrekk

Rektor informerer:

Skolen har et inkluderingsprosjekt, hvor det jobbes med utvikling. Det er vært en
gjennomgang av begrepet “inkludering” for å få en begrepsavklaring og felles
forståelse. Skolens linje er  “alle elevene er våre”, slik at man legger til grunn et felles
syn på elevene. Inkludering skal være både faglig og sosial.

Skolen har noe overforbruk ifm tilrettelegging/spesialundervisning.

På nasjonale prøver er det fremgang fra fjoråret, og over snittet ift landet for øvrig.
På vurderingsområdene regning og lesing har skolen fremgang over forventning.

Flinke, nye ansatte har styrket skolen etter sommeren.

Juleball:

Læring fra i fjor:

● Alt i rute
● forventer 310 gjester, og anslagsvis 50 voksne

Håndballturnering:

● God avvikling
● 20 000 i inntekter
● 19 000 i pluss
● Lagene må ikke toppes, og spillere må rulleres oftere
● elevene skal ikke selv sette opp lagene
● Det skal etableres en tilskuddsordning hvor søkere kan få tilskudd til utstyr

eller kostyme
● Lørdag 04.11.23 blir dato for neste håndballturnering
● Ellers god stemning

Eventuelle saker:



● Adresselister sammenstilles og kompletteres mellom referent Zeiler og Lene
Brekka.


